
Furniture 
Wall Straps

Dear parent: At Safety 1st, we are committed to developing a full 
range of childcare products to help make your daily life a little 
easier. When it comes to safety, we look at things from a child’s 
perspective. Our in-depth line of child safety products is designed 
to help you create a more secure environment for your child. 

PLEASE READ ALL INSTRUCTIONS CAREFULLY BEFORE  
USING THIS PRODUCT AND KEEP THESE INSTRUCTIONS FOR 
FUTURE REFERENCE.

  Instructions for Assembly and Use

CAUTION: Always use a minimum of 2 straps (1 pair) per item.  Additional straps should 
be added for extra safety on tall and heavy furniture.  We recommend adding 1 to 2 
straps for furniture 4 feet and wider.  Stacked furniture (2 piece units) like china cabi-
nets and hutches, need to be secured together, before fastening.  For this we recom-
mend mending plates or straps (available at your retailer or your local hardware store).

Step 1:
•	Locate the wall studs behind the furniture.  Mark studs on both  

wall and furniture top and mark height of furniture on wall. (Fig. 1)
	 CAUTION: Always use studs and mount each strap to a separate 

stud. Furniture should be as close to centered on the wall studs 
as possible.

Step 2:
•	Slide furniture away from wall, allowing yourself enough room 

to work. (Fig. 2)
Step 3:
•	Using the brackets marked “wall” make marks on the wall studs 

for pilot holes about 9” below the item’s top. Drill pilot holes with 
a 1/8” drill bit. (Fig. 3)

Step 4:
•	Screw wall brackets into wall studs using the 1 1/2” screws 

provided. (Fig. 4)
Step 5:
•	Locate the brackets marked “furniture” and the areas previously 

marked on the furniture top in Step 1.  Using these brackets, mark 
and drill pilot holes so brackets are aligned with previous marks. 
Screw the brackets into the furniture top using the 1” screws pro-
vided. (Fig. 4)

	 Caution: For furniture with particle board or thin plywood type 
backing, brackets must be screwed into solid top or back brace. 
When placing screws in bureaus, check before hand and make 
certain they will not interfere with the normal function of the top 
drawer.

Step 6:
•	Slide furniture back into position and hook silver buckle to strap 

on furniture bracket. (Fig. 5)
Step 7:
•	Pull strap on furniture 
	 bracket until all slack in 
	 the strap is eliminated. 
	 Do this for both straps. 

(Fig. 6)

Note:  Replace brackets 
if they become  
damaged during use.

Figure 3

Figure 6Figure 5Figure 4

Figure 1

Figure 2

©2010 Dorel Juvenile Group. All Rights Reserved. Tous Droits Réservés.
www.djgusa.com  (800) 544-1108  www.safety1st.ca
Made in CHINA. Fabriqué en CHINE.
Styles and colors may vary. Les styles et les couleurs peuvent varier.
Distributed by (distribute par) Dorel Juvenile Group, Inc.,  
2525 State St., Columbus, IN 47201-7494
Dorel Distribution Canada, 873 Hodge, St. Laurent, QC H4N 2B1
03/10/10  4358 -5255

11014



Sangles murales 
pour mobilier

Cher parent, Chez Safety 1st, nous nous sommes engagés à développer 
une gamme complète de produits pour enfants pour aider à rendre votre 
vie un peu plus facile chaque jour. Quand il s’agit de sécurité, nous regar-
dons les choses du point de vue d’un enfant. Notre gamme spécialisée de 
produits de sécurité pour enfants est conçue pour aider à créer un envi-
ronnement plus sécuritaire pour votre enfant.

S’IL-VOUS-PLAÎT, LIRE ATTENTIVEMENT TOUTES LES INSTRUCTIONS AVANT 
D’UTILISER CE PRODUIT ET GARDER CES INSTRUCTIONS POUR RÉFÉRENCE FUTURE. 

  Instructions pour l’assemblage et l’utilisation

ATTENTION: Utilisez toujours un minimum de 2 sangles (1 paire) par article. Des sangles supplé-
mentaires doivent être ajoutées pour plus de sécurité pour les meubles hauts et lourds. Nous recom-
mandons d’ajouter 1 ou 2 sangles pour les meubles de 4 pieds et plus large. Les meubles superposés 
(unités de 2 pièces) comme les armoires à porcelaine et les huches, ont besoin d’être fixées ensemble 
avant d’être attachées. Pour cela, nous recommandons des plaques ou des sangles de raccommod-
age (disponibles chez votre détaillant ou quincaillerie locale).

Étape 1: 
Repérez les montants du mur derrière le meuble. Marquez les montants sur le mur et le haut du 
meuble et marquez la hauteur du meuble sur le mur (Fig. 1). 
ATTENTION: Toujours utiliser les montants et montez chaque sangle sur 
un montant distinct. Le meuble doit être centré le plus près possible des 
montants du mur.
Étape 2:
Glissez le meuble loin du mur, pour vous permettre d’avoir assez d’espace 
pour travailler (Fig. 2).
Étape 3:
En utilisant les crochets marqués “mur”, faites des marques sur les mon-
tants du mur pour des trous pilotes à environ 9” sous le dessus du meuble. 
Perdez des trous pilotes avec une mèche de 1/8” (Fig. 3).
Étape 4:
Vissez un support mural dans les montants du mur avec les vis de  
1 1/2” fournies (Fig. 4).
Étape 5:
Repérez les crochets marqués “meuble” et les endroits précédemment 
marqués dans le haut du meuble à l’étape 1. Avec ces crochets, marquez et 
percez des trous pilotes de sorte que les crochets soient alignés avec les 
marques précédentes. Vissez les crochets dans le haut du meuble avec les 
vis de 1” fournies (Fig. 4). 
Attention: Pour les meubles avec panneaux de particules ou de fines 
bandes de contreplaqué, les supports doivent être vissés dans un 
dessus solide ou un croisillon arrière. En plaçant des vis dans les 
bureaux, vérifiez d’abord et assurez-vous qu’elles ne nuiront pas au 
fonctionnement normal du tiroir supérieur.
Étape 6:
Glissez le meuble vers l’arrière à sa place et accrochez la boucle argent à la 
sangle sur le crochet du 
meuble (Fig. 5).
Étape 7:
Tirez la sangle sur le support 
de meuble jusqu’à ce qu’elle 
soit bien tendue. Faites de 
même pour les deux sangles 
(Fig. 6). Note:  Remplacez 
les supports s’ils devien-
nent endommagés pen-
dant l’utilisation.
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